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Protokół Nr 5/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 21 października 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Beata Wiktorowicz - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji  – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła kworum.  

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z września br.  

4. Funkcjonowanie świetlic wiejskich. 

5. Informacja na temat realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – zgłosiła wniosek, aby do porządku obrad jako 

punkt 6 wprowadzić temat: „Stan techniczny budynków przy ul. Powstańców Wlk., Pl. 

Kościuszki 20 oraz Kopernika 3”. 
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Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 wprowadziła do porządku obrad jako 

pkt. 6 temat: „Stan techniczny budynków przy ul. Powstańców Wlk., Pl. Kościuszki 20 oraz 

Kopernika 3”. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z września br.  

4. Funkcjonowanie świetlic wiejskich. 

5. Informacja na temat realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

6. Stan techniczny budynków przy ul. Powstańców Wlk., Pl. Kościuszki 20 oraz Kopernika 3. 

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z września br. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 4/2024 z dnia 23 

września 2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu 

e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 4/2024 z dnia 23 

września 2024r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 września 2024r.  

 

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 4/2024  z dnia 23 września 2024r. 

Ad. pkt. 4 

 Funkcjonowanie świetlic wiejskich.  

Zdzisław Miękus – Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Opocznie – przedstawił informację, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Aneta Wdówka, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Alicja 

Szczepaniak, radna Anna Zięba, radna Beata Wiktorowicz, Dyr. MDK Zdzisław Miękus.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad. pkt. 5 

Informacja na temat realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 6 

 Stan techniczny budynków przy ul. Powstańców Wlk., Pl. Kościuszki 20 oraz 

Kopernika 3. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radna Beata Wiktorowicz, Prezes ZGM 

Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Ewa Róg, radna Jolanta Łuczka – 

Nita, radna Anna Zięba, radna Alicja Szczepaniak.  

Ewa Róg – radna – prosi o podjęcie działań mających na celu usunięcie usterki w nowo 

wyremontowanym budynku przy Pl. Kościuszki 20 polegającej na przesunięciu rynny, której 

odpływ skierowany jest na podjazd dla osób niepełnosprawnych, co powoduje zagrożenie 

zwłaszcza w okresie jesienno – zimowym.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – w imieniu komisji prosi o przygotowanie 

informacji dotyczącej listy zgłoszonych usterek w nowo wybudowanym bloku komunalnym 

przy ul. Powstańców Wielkopolskich, jakie zostały wykonane naprawy w ramach zgłaszanych 

usterek, jak wyglądały coroczne przeglądy w tym budynku oraz kto był odpowiedzialny za 

odbiór techniczny budynku.  

Komisja zgłosiła wniosek o sporządzenie protokołu usterek w bloku przy  

ul. Powstańców Wlk. oraz zgłoszenie ich do wykonawcy z wnioskiem o naprawę  

w ramach obowiązującej gwarancji.  

Głosowanie: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0. 

Ad. pkt. 7 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

A) Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2023/24 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych.  

 Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Edukacji 

Urzędu Miejskiego w Opocznie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

B) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
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a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrały: radna Anna Zięba, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) obniżenia wysokości wskaźników procentowych przyjmowanych do obliczenia 

wysokości dodatku mieszkaniowego, 

Anna Wilk – Z-ca Dyrektora Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Anna Zięba, Z-ca Dyr. MGOPS Anna 

Wilk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Sławno 

a Gminą Opoczno w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców 

miejscowości Modrzew 6A gmina Opoczno, 

Monika Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. GKiM 

Monika Wojciechowska.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 
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f) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

g) przejęcia przez Gminę Opoczno do zasobu dróg gminnych dróg dojazdowych 

stanowiących jezdnie dodatkowe wzdłuż obwodnicy miasta Opoczna, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

h) przystąpienie do sporządzenia zmiany tekstowej miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Opoczna położonego między ulicami: Waryńskiego, 

17 – stego Stycznia (po zmianie nazwy: Generała Kazimierza Bończy – Załęskiego, rzeką 

Drzewiczką, a granicą administracyjną miasta od strony południowo – wschodniej,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Przestrzennej – przedstawiła projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

i) rozpatrzenia wniosku Pana M.N. o uznanie dębu bezszypułkowego za pomnik przyrody. 

Janusz Klimek - Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 13 

do protokołu.  

Wniosek Pana M.N. stanowi załącznik nr 13a do protokołu. 

Alicja Szczepaniak – radna - prosi o podjęcie działań mających na celu ocenę, czy dąb 

znajdujący się na parkingu w okolicach dawnej Mili (skrzyżowanie ul. Kossaka oraz ul. 

Piotrkowskiej) spełnia wymogi pomnika przyrody. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

Ad. pkt. 8 

Zapytania i wolne wnioski. 
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Andrzej Rożenek – radny – w imieniu mieszkańców budynku komunalnego przy  

ul. Powstańców Wielkopolskich którzy mają dzieci z niepełnosprawnościami prosi, aby 

umożliwić im zorganizowanie miejsca przy samej posesji na cele rehabilitacyjne jak np. 

utworzenie ogródka terapeutycznego.  

Alicja Szczepaniak – radna - ponawia swoją prośbę o podjęcie działań mających na celu 

usunięcie lub przesunięcie paczkomatu znajdującego się przy sklepie PSS Społem na  

ul. Kopernika, który w znacznym stopniu utrudnia widoczność kierowcom wyjeżdzającym  

z ul. Kopernika 18 w kierunku ul. Partyzantów. Sugeruje, aby udać się w to miejsce wraz  

z Komisją Bezpieczeństwa celem oceny sytuacji. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował, iż do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

wpłynęła interpelacja w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy Opoczno Janowi 

Dziewulskiemu. Autorem interpelacji jest radny T. Łuczkowski. Interpelacja została 

przekazana do p. Burmistrza, który w tym temacie wypowiedział się pozytywnie. Sekretarz 

wyjaśnił iż w interpelacji chodzi o nadanie honorowego obywatelstwa Gminy Opoczno Janowi 

Dziewulskiemu, twórcy potęgi ceramicznej w Opocznie.  

- Interpelacja  dot. nadania honorowego Obywatelstwa Gminy Opoczno Janowi Dziewulskiemu 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

- Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Opoczna 

Janowi Aleksandrowi Dziewulskiemu z Wydz. Promocji i Kultury stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

Ad. pkt. 9  

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.30 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                       Beata Wiktorowicz 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 


